
P r o t o k ó ł   Nr  XXXIX /2010 
 
 
z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 24 lutego 2010 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy  
Zarszynie. 
  
Początek sesji - godz. 10:00      zakończenie - godz. 11:35 
 
Radni obecni : 
     
     1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Tomków Krzysztof       
5. Malik Adam     
6. Małek Janusz          
7. Mindur Andrzej 
8. Stączek Ryszard         
9. Szajna Anna         
10. Trygar Krystyna  
11. Węgrzyn Maria  

      12. Gierad Alfreda 
      13.Ołowiańczyk Zygmunt 
      14. Michalski Edward     
      15. Kuzianik Alicja 
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
 -Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Radni Rady Gminy Powiatu Sanockiego 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
    z  realizacji uchwał Rady Gminy. 

 6. Informacja z realizacji Gminnego Planu Działalności Rolniczej na terenie Gminy 
     Zarszyn w 2009 r i  zapoznanie z programem  na 2010 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/257/2009 Rady Gminy 
    Zarszyn z dnia 9 grudnia 2009 r w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 
    2010 r i  zmiany uchwały Nr XXXVII/261/2009 Rady Gminy  Zarszyn z dnia  
    29 grudnia 2009 r  w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXXVI/257/2009  z dnia 
    9 grudnia  2009 r w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok. 
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 8. Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy      
     środków stanowiących fundusz sołecki w 2011 roku. 
 10. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu        
       Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet nr V- Dobre rządzenie, 
       Działanie 5.2 – Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej,              
       Poddziałanie 5.2.1 Modernizacja zarządzania w administracji. 
 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez        
       właścicieli nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych i opróŜnianie        
       zbiorników bezodpływowych. 
 12. Wolne wnioski i zapytania. 
 13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 14. Zakończenie sesji. 
        
  
Ad.1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał zebranych 
i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych. Obrady były zatem 
prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad.2. Na wniosek Wójta i Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny zaproponował włączyć do porządku obrad 
dodatkowo trzy projekty uchwał: 
- w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka na realizacje porozumienia  
w sprawie przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości 3600-3800 MHZ(WiMAX)  
w obszarze przetargowym 09.3., 
- sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wydatków z tytułu uczęszczania dzieci z terenu Gminy Zarszyn do samorządowych 
przedszkoli publicznych w Sanoku, 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów  z przeznaczeniem na sfinansowanie 
wydatków z tytułu uczęszczania dzieci z terenu Gminy Zarszyn do samorządowego  przedszkola  
w Trześniowie. 
Realizacja w/w uchwał będzie po pkt.7. 
Natomiast na wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów zaproponował 
zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez   właścicieli nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych i opróŜnianie zbiorników 
bezodpływowych. 
W/w zmiany w porządku obrad radni przyjęli jednomyślnie.  
Innych propozycji zmian nie wniesiono. 
 
Po wprowadzeniu w/w zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
    z  realizacji uchwał Rady Gminy. 

 6. Informacja z realizacji Gminnego Planu Działalności Rolniczej na terenie Gminy 
     Zarszyn w 2009 r i  zapoznanie z programem  na 2010 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/257/2009 Rady Gminy Zarszyn 
        z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 r. 
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     i  zmiany uchwały Nr XXXVII/261/2009 Rady Gminy  Zarszyn z dnia 29 grudnia 2009r.  
    w sprawie zmiany uchwały własnej Nr XXXVI/257/2009  z dnia 9 grudnia  2009 r.  
               w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 rok. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. 
9.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka . 
10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka . 

 11.Podjęcie uchwały  w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 r. 
 12.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy      
      środków stanowiących fundusz sołecki w 2011 roku. 
 13. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu        
       Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet nr V- Dobre rządzenie, 
       Działanie 5.2 – Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej,              
       Poddziałanie 5.2.1 Modernizacja zarządzania w administracji. 
 14. Wolne wnioski i zapytania. 
 15. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 16. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 3. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian do protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
        
Ad. 4.  W punkcie interpelacje radnych – głosu nie zabierano. 
 
Ad. 5. Wójt Gminy złoŜył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami , a takŜe 
z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności poszczególnych 
referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu.  
 
Ad.6.  W szóstym punkcie porządku obrad wysłuchano informacji przedstawionej przez Panią 
GraŜynę Borek specjalistę Zespołu Doradców w Sanoku.  
W powyŜszym sprawozdaniu  Pani Borek poinformowała o  realizacji zadań z zakresu rolnictwa na 
terenie gminy Zarszyn  za rok 2009 oraz przedstawiła plan działania  na rok 2010. 
      
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
W dyskusji głos zabrali : 
- Radny Krzysztof Tomków  stwierdził , iŜ jego  zdaniem stawiane są za wysokie wymagania 
wobec przedsiębiorców wnioskujących o dofinansowanie działania na „Tworzenie i rozwój 
mikroprzedsiębiorstw”. Dlatego na terenie naszej Gminy jest znikoma ilość nowo powstających 
przedsiębiorstw , zakładów pracy. 
 
- Sołtys Franciszek Gajewski,  Przedstawiciel Izby Rolniczej zwrócił uwagę na następujące 
kwestie: 
- w przypadku, gdyby w rolnictwie wprowadzono podatek dochodowy  to wpływy z tego podatku 
do gminy były by niewielkie, 
- nawiązał do ubezpieczenia społecznego rolników i zamiaru przekwalifikowania KRUS, 
stwierdzając jednocześnie, Ŝe wprowadzenie ubezpieczenia  na innych zasadach niŜ dotychczasowe 
wymusiło, by przejście rolników na zasady ogólnego opodatkowania, co nie jest realne ” bo kto  
będzie  rekompensował gminom wpływy z podatku rolnego”, 
- podane w sprawozdaniu przez Panią Borek kwoty z wpływów dotacji z UE wydają się być 
wysokie , niemniej jednak naleŜy podkreślić , Ŝe od 5 lat trzykrotnie wzrosły środki do produkcji, 
- dopłaty bezpośrednie powinny trafiać do producenta zgodnie z rozporządzeniem Ministra 
Rolnictwa , a nie właściciela gospodarstwa. 
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- Radny Zygmunt Ołowiańczyk podziękował za to, Ŝe  na terenie naszej gminy moŜna skorzystać  
z doradztwa rolniczego i uzyskać fachową pomoc od specjalisty  Zespołu Doradców Pani GraŜyny 
Borek w zakresie  podejmowania aktualnych działań w rolnictwie. 

 
- Pani GraŜyna Borek poinformowała, Ŝe w 2009 r mieszkańcy naszej gminy mieli moŜliwość 
korzystania z działania PROW-oś 3 „RóŜnicowanie działalności rolniczej w kierunku nierolniczej , 
oraz Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw”. Wprawdzie programy te zawierają pewien stopień 
trudności , ale moŜna je pokonać i składać wnioski na ten cel. W innych rejonach  kraju na te 
programy brakuje środków,  natomiast u nas nie ma zbyt duŜo chętnych, w roku ubiegłym 
udzielono pomocy przy aplikowaniu tylko 1 wniosku. 
Odnośnie bezpośrednich dopłat dla rolników Pani Borek wyjaśniła,  Ŝe  kwota ta naleŜy się 
uŜytkownikowi , a nie właścicielowi gruntu. Następnie powiedziała, Ŝe przez kilka ostatnich lat 
w wyniku oddziaływania Wspólnej Polityki Rolnej UE struktura gospodarstw rolnych uległa bardzo 
duŜym zmianom  i obecnie na terenie Gminy Zarszyn jest 75 gospodarstw towarowych. Główna 
produkcja w tych gospodarstwach to mleko (63 gospodarstwa rolne) , pozostałe gospodarstwa 
specjalizują się w  produkcji roślinnej,  mieszanej / roślinna i Ŝywiec /, 4 gospodarstwa ogrodnicze. 
Pani Borek zaznaczyła,  Ŝe trzeba zadbać aby te 75 gospodarstw,  „firm” dobrze się rozwijały. 
 
Ad. 7. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył  podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę własną   
Nr XXXVI/257/2009 z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 
2010r. zmienioną uchwałą Nr XXXVII/261/2009 Rady Gminy  Zarszyn z dnia 29 grudnia 2009 r.  
 
-  Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, Ŝe z dniem 1 stycznia  
2010 r. weszła w Ŝycie nowa ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych( Dz.U.Nr 
157, poz.1240) oraz ustawa z dnia 27 sierpnia 2009 r. Przepisy wprowadzające ustawę o finansach 
publicznych ( Dz. U. Nr 157, poz. 1241) w związku z tym istnieje konieczność dostosowania 
uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010 r.  Uchwała  Nr XXXVI/257/2009, 
zmienionej Uchwałą Nr XXXVII/261/2009 do przepisów ustawowych.  
 
Pan Wójt zgłosił dwie autopoprawki: w ust. 6 § 9  w pkt. 1i 2 cyfry 1i 2  zastąpić wyrazem  
„w tym”, natomiast w ust.10 - w wierszu - uchyla się §18 - skreślić zapis ” do uchwały  
Nr XXXVI/257/2009 z dnia 9 grudnia 2009 r,” 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała , Ŝe w/w projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji w dniu 23 lutego 
2010 roku  i po  przeprowadzonej dyskusji  został pozytywnie zaopiniowany. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmiany  uchwały własnej  Nr XXXVI/257/2009 z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Zarszyn na 2010r. zmienioną uchwałą Nr XXXVII/261/2009  
Rady Gminy  Zarszyn z dnia 29 grudnia 2009r. wraz z naniesionymi poprawkami. Uchwała podjęta 
została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do 
protokołu.   
 
Ad. 8. W punkcie 8 przystąpiono do realizacji  zgłoszonych 3 dodatkowych projektów uchwał.    
Pierwszy projekt dotyczył udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. 
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- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, Ŝe w związku 
z uczęszczaniem dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Zarszyn, do Samorządowego Przedszkola 
w Trześniowie, istnieje konieczność podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
w kwocie 1200 zł dla Gminy Haczów.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. Jednocześnie 
Pani Przewodnicząca zwróciła uwagę na to, Ŝe  być moŜe w niedalekiej  przyszłości naleŜałoby 
rozwaŜyć budowę przedszkola na terenie Gminy Zarszyn. 
 
W dyskusji głos zabrali : 
- Radny Krzysztof Tomków  zapytał, czy w chwili gdy na terenie Gminy uruchomione zostały 
punkty przedszkolne zmniejszyła się ilość dzieci  przebywających w przedszkolach poza Gminą 
Zarszyn. 
 
- Wójt odpowiedział  Radnemu, Ŝe pomimo  uruchomienia  na terenie Gminy 5 punktów 
przedszkolnych przy Szkołach Podstawowych nie ma gwarancji , Ŝe  zmniejszy się ilość dzieci 
uczęszczających do przeszkoli poza Gminą Zarszyn. Ponadto Wójt wyjaśnił, Ŝe rodzic który ma 
zamiar przekazać dziecko do przedszkola   poza Gminę Zarszyn  powinien   fakt  ten zgłosić  do 
gminy, aby  w budŜecie zaplanować środki na ten cel. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 9. Kolejny punkt dotyczył udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 
 
- Wójt Gminy powiedział, Ŝe w związku ze zwiększeniem liczby dzieci  uczęszczających do 
samorządowych przedszkoli publicznych w Sanoku oraz zwiększenia miesięcznej kwoty dotacji na 
dziecko istnieje konieczność zwiększenia udzielonej przez Radę Gminy pomocy finansowej dla 
Gminy Miasta Sanoka na rok 2010 o kwotę 25 648 zł. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2010 r. pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 10. Dziesiąty punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Miasta Sanoka.  
 
- Uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały Wójt powiedział, Ŝe w związku z umową z dnia  
31 marca 2008 r. dotycząca finansowania i rozliczenia kosztów związanych z realizacją 
porozumienia w sprawie przystąpienia do przetargu na rezerwację częstotliwości z zakresu 3600-
3800 MHZ(WiMAX) w obszarze przetargowym 09.3 istnieje konieczność podjęcia  
w/w uchwały. 
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- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe na posiedzeniu Komisji w dniu 23 lutego 2010 r członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.   
 
Ad. 11. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył zmian w uchwale budŜetowej na 2010 rok.  
 
- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek  omówiła projekt zmian w uchwale budŜetowej  na 
2010 rok w poszczególnych działach i rozdziałach  zarówno po stronie dochodów jak i wydatków.  
Projekt tej uchwały został juŜ przygotowany w zmienionej wersji zgodnie z nową ustawą  
o finansach publicznych, które weszły w Ŝycie od 1 stycznia 2010 roku. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, Ŝe projekt uchwały budŜetowej na 2010 r był przedmiotem analizy na posiedzeniu 
Komisji w dniu 23  lutego  2010 r. i  został pozytywnie zaopiniowany. 
 
W dyskusji głos zabrali : 
 
- Wiesław Józefczyk Sołtys Odrzechowej, który poprosił aby w środkach powodziowych 
uwzględnić naprawę trzech dróg gminnych w Odrzechowej, Są drogi wśród zabudowań,  które 
wymagają pilnej poprawy ich stanu nawierzchni. W dalszej wypowiedzi Sołtys zasugerował, aby  
nie myślano w ten sposób, Ŝe odbudowana droga powiatowa  do Osiedla w Odrzechowej ma 
„zrekompensować wszystkie trudności, niedostatki i braki w naszej wsi”. Poprosił, aby zadbać 
 o zrównowaŜony rozwój naszej gminy,  mając takŜe na względzie jej południową stronę. 
 
Innych głosów dyskusji nie zabierano.  
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie zmian w uchwale budŜetowej na 2010 rok. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  
W głosowaniu udział brało 15 radnych Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 12. W dwunastym punkcie porządku obrad przystąpiono do analizy projektu uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz 
sołecki w 2011 roku.   
 
- W uzasadnieniu do podjęcia w/w uchwały Wójt powiedział, Ŝe od kwietnia 2009 r rady gmin 
mogą tworzyć fundusze sołeckie, dzięki czemu sołectwa zyskają środki na finansowanie 
niewielkich, ale istotnych dla społeczności działań. Rada Gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu  
w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki podejmując uchwałę w której wyraŜa 
zgodę, albo nie wyraŜa zgody na wyodrębnienie funduszu w roku budŜetowym.  Uchwałę taką rada 
gminy ma obowiązek podjąć do 31 marca roku poprzedzającego rok budŜetowy. Środki funduszu 
muszą być przeznaczone na realizacje przedsięwzięć, które zgłoszone są Wójtowi we wniosku. 
Przedsięwzięcia muszą spełniać następujące warunki: być zadaniami własnymi gminy, słuŜyć 
poprawie Ŝycia mieszkańców, być zgodne ze strategią rozwoju gminy. Wysokość środków 
przyznanych na sołectwo określa Wójt ściśle według określonych zasad. Wielkość funduszu jest  
uzaleŜniona od kondycji finansowej gminy, oraz liczby mieszkańców sołectwa. Gmina będzie  
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mogła odzyskać część wydanej kwoty w ramach funduszu sołeckiego w formie dotacji, budŜet 
państwa zwróci od 10 do 30 %. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
poinformowała, Ŝe przedmiotowy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji w dniu 
23 lutego 2010 r. Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji wyrazili zgodę na 
wyodrębnienie w budŜecie środków stanowiących fundusz sołecki w 2011 r.  
 
W dyskusji głosu nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie  sprawie wyraŜenia zgody na wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących 
fundusz sołecki w 2011 roku.  Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 
15 radnych Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 13. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie realizacji projektu  
w ramach Europejskiego Funduszu  Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet 
 nr V- Dobre rządzenie, Działanie 5.2 – Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej  
Poddziałanie 5.2.1-  Modernizacja zarządzania w administracji. 
 
- W uzasadnieniu do w/w projektu uchwały Wójt powiedział,Ŝe Urząd Gminy złoŜył wniosek  
w ramach w/w „Programu”, który uzyskał pozytywną akceptację.  Będzie on realizowany  
w terminie od 1 kwietnia 2010 r do 30 czerwca 2011 r. na kwotę 731 tys zł i w całości zostanie 
sfinansowany w ramach w/w projektu. W ramach  „Programu” będą realizowane zadania  
w zakresie wyposaŜenia Urzędu Gminy w komputery, drukarki, urządzenie  stanowiska pracy do 
planowania strategicznego. Będą realizowane szkolenia w zakresie KPA, Instrukcji kancelaryjnej, 
zamówień publicznych , studia podyplomowe. Realizacja zadań musi odbywać się zgodnie 
z opracowanym harmonogramem.  
  
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe na posiedzeniu Komisji  w dniu 23 lutego 2010 r. dokonano analizy przedmiotowego 
projektu uchwały i wyraŜono zgodę na realizację  zadań w ramach  Europejskiego Funduszu 
Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki. 
 
W dyskusji głosu nie zabierano. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie  sprawie realizacji projektu w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Program 
Operacyjny Kapitał Ludzki Priorytet  nr V- Dobre rządzenie, Działanie 5.2 – Wzmocnienie 
potencjału administracji samorządowej  Poddziałanie 5.2.1 Modernizacja zarządzania w 
administracji. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 15 radnych 
Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 14. W wolnych wnioskach  i zapytaniach głos zabrali : 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  poinformował, Ŝe działając w oparciu 
 o przepisy art. 30a, ust.5 Ustawy – Karta Nauczyciela, Wójt przekazał sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
na terenie Gminy Zarszyn. 
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- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej poinformował, Ŝe Starosta Sanocki zaproponował wykonanie 
większego zakresu robót  w związku z zadaniem usuwania  skutków powodzi na drodze powiatowej 
Zarszyn -Odrzechowa w miejscowości Odrzechowa. Zakładając wariant przeznaczenia na ten cel 
kwoty 450 tys zł pochodzących z dotacji MSWiA przy załoŜeniu przekazania wsparcia finansowego 
ze strony Gminy Zarszyn w kwocie 90 tys zł. W przypadku braku moŜliwości takowego wsparcia  
wykonane zostaną roboty w takim   zakresie na jaki pozwoli zaangaŜowanie kwoty 300 tys zł  
z dotacji MSWiA powiększonej o 20% udziału budŜetu powiatu sanockiego w całkowitych 
kosztach zadania. Wójt oświadczył, iŜ aktualny budŜet Gminy Zarszyn nie pozwala na przekazanie 
wsparcia w wysokości 90 tys zł. 
 
Ad. 15. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , Ŝe  program sesji został w pełni 
zrealizowany. Ogłosił trzydziestą dziewiątą  sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieŜącej kadencji za 
zamkniętą. 
 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczący 
Irena Kasza               Rady Gminy Zarszyn 
                mgr Janusz Konieczny 


